
Famille Perrin Vinsobres "Les Cornuds"

凡索伯是位于维森拉罗曼尼附近的一个风景秀丽的村庄，我们非常喜欢这里的风土。
葡萄园大都分布在海拔300左右的山坡地上。凡索伯特别适宜于生产风味精致的设拉子
葡萄酒

酒款介绍
凡索伯是位于维森拉罗曼尼附近的一个风景秀丽的村庄，我们非常喜欢这片风土。葡萄园大都
分布在海拔300左右的山坡地上。凡索伯特别适宜于生产风味精致的设拉子葡萄酒，而这在南
罗纳河谷气候中并不常见，经常会呈现出紫罗兰，熏肉和黑莓风味。歌海娜同样适应这种风土
，常常具有饱满的酒体，浓郁的黑巧克力，樱桃风味和灌木丛林气息。

年份概况
在2010年，所有有利情况都聚集起来打造了一个特别的年份。春季的暴雨继而炎热的夏日，9
月呈现小阳春，这些都预示着一个丰厚的收获季。2010年的葡萄酒拥有良好平衡，馥郁果香，
同时也十分精致。

地点
葡萄园位于南罗纳河谷地区最北部。佩兰家族在凡索伯产区共计拥有60公顷的葡萄园，平均海
拔约300米，分布于山坡梯田中。

风土
沙石质粘土性坡地，梯田中多砾石

陈酿
首先对果实进行去梗，设拉子被放置于带有木质内里的发酵罐中倒灌发酵，歌海娜则使用不锈
钢罐进行发酵。发酵结束后，部分设拉子被置于一年新的橡木桶中成熟，在苹乳发酵全部结束
后混合勾兑，成熟6个月后装瓶销售。

葡萄品种
Grenache, 西拉

侍酒
18摄氏度无需醒酒

品鉴
颜色：深红色略带紫色调
香气：浓郁的紫罗兰，黑色水果，黑胡椒和干草味
口感：酒体饱满圆润，单宁细腻优雅，清新宜人

评论与奖项

16/20
"Mid crimson. Quite complex and claret-like in structure. Racy and sinewy. Firm and
dry on the end but far from heavy."
Jancis Robinson, 04/12/2011
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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Famille Perrin Vinsobres "Les Cornuds"

89+/100
"The 2010 Cotes du Rhone-Villages Vinsobres Les Cornuds is dark ruby/purple, exhibiting loads of minerality, blue and
black fruits, crisp acids and a cool climate, zesty, yet powerful mouthfeel.

As I said last year, the Perrin family is a large one indeed, with brothers Jean-Pierre and Francois sitting at the top of the
hierarchy and their four sons, Mathieu, Pierre, Thomas and Marc increasingly taking charge of their negociant business and
their extensive estates throughout Southern Rhone. Now controlling over 1200 acres, as well as having a network of
contracts, this operation is the equivalent of a major Southern Rhone train operating at high speed. Moreover, they are
doing some incredible work in all price ranges. Other 2011s that the Perrin boys have produced include the following
wines, which were very good across the board, especially for 2011s. In particular, readers need to take a hard look at their
estate in Vinsobres, which is making the finest wines of that appellation, and more recently, what they are doing in
Gigondas with the estate they purchased there, Clos des Tourelles. These are special wines. There are now three cuvees of
Gigondas from the Perrins - the Gigondas La Gille, the Gigondas Vieilles Vignes and the Gigondas Clos des Tourelles. All
three merit serious attention. Tasting the 2010s, which were all set to go into bottle right after my visit, certainly shows that
this vintage is impressive, although I'm not sure that Marc and Pierre Perrin haven't done as good a job with their selections
in 2011. Three cuvees of Gigondas look to all have outstanding potential and will probably be in bottle by the time this
report is published."
Wine Advocate, 01/10/2012

89-91/100
"Glass-staining ruby. Aromas of dark berries, licorice and smoky spices, with a floral nuance gaining strength with air. Juicy,
focused and nicely concentrated, offering hefty cassis and bitter cherry flavors brightened by a cracked pepper quality. A
smoky note comes up on the long, spice-dominated finish. This pungent wine is really showing its syrah right now."
Josh Raynolds, 23/05/2012
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